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Maandag 9 september rij ik naar De Ronde Venen. Daar komt de regionale Taskforce Veiligheid 
en Zorg bijeen. Een aantal wethouders en burgemeesters denken na en werken aan een 
effectieve verbinding tussen veiligheid en zorg, samen met politie en openbaar ministerie. Dit 
doen we om te bevorderen dat complexe zorgkwesties minder vaak een veiligheidsonderwerp 
worden. Samenwerken om meervoudige problemen per individuele situatie eerder en beter aan 
te pakken en te ondersteunen. Terug in Zeist spreek ik met Edien Bartels, onderzoeker en 
antropoloog van de Vrije Universiteit. Onderwerp is de vriendschapsband van Zeist met de 
Marokkaanse gemeente Berkane. We wisselen kennis en ervaring uit om van elkaar wijzer te 
worden. Aan het eind van de middag zit ik op Oostbroek in De Bilt het Platform Utrechtse 
Buitenplaatsen voor. Thema’s zijn het Handboek Groen, het Landgoedconsulentschap en de 
voorbereiding van ons symposium op Kasteel Groeneveld in Baarn op 28 oktober. ’s Avonds 
overleggen het college van B&W en het managementteam over de ontwikkeling van de 
gemeentelijke dienstverlening. 
In de wekelijkse B&W-vergadering op dinsdag nemen we besluiten over het Veiligheidsplan 
2020-2023 en de vestiging van de Nationale Politie op de locatie Almata in Den Dolder. Ook 
werken we verder aan de begroting 2020. Rond het middaguur bezoeken we het bedrijvenpark 
Seyst aan de Woudenbergseweg. We ontmoeten de leiding van het park en gaan op bezoek bij 
Stinkens, Technom Tools en Young Sellers. We ervaren het sterke ondernemerschap. ’s 
Avonds is er werkoverleg tussen de gemeenteraad en B&W. We praten bij over 
onderwijshuisvesting, de wijk Vollenhove, het centrum van Zeist en Den Dolder. Ook is er 
aandacht voor de week tegen eenzaamheid, van 1-8 oktober. 
Op woensdag ga ik op bezoek bij B&W van Hellevoetsluis. We overleggen over M50, het 
landelijk netwerk van circa veertig middelgrote gemeenten. Hellevoetsluis overweegt lid te 
worden van dit netwerk, waarvan Zeist het voorzitterschap en secretariaat verzorgt. ’s Middags 
in Zeist komt de jury van de Goudvink bijeen. We beraden ons op het beste rekenkamerrapport 
van (samenwerkende) gemeenten, provincies en waterschappen. De komende tijd gaan die 
werkzaamheden verder. De prijsuitreiking is op vrijdag 29 november. ’s Avonds ben ik samen 
met wethouder Fluitman op het jubileumfeest van het tienjarige Themacafé Zeist. De viering is 
Bij Johannes aan de Montaubanstraat. Het themacafé is voor mensen met een verstandelijke 
beperking. Het is een grandioze avond. 
Donderdag overleg ik met medewerkers over samenspel en democratie in Zeist. Met inwoners, 
gemeenteraad, medewerkers en B&W is het belangrijk dit steeds verder te ontwikkelen. Ook 
spreek ik met projectmedewerkers over het verder optimaliseren van de publiekshal en diverse 
ontmoetings- en overlegruimtes in het gemeentehuis. ’s Middags open ik het landelijk 
symposium De energieke ambtenaar. Het gaat onder meer over de zon- en schaduwzijde van 
het werk. 
Vrijdag bevraagt de Inspectie Justitie en Veiligheid de veiligheidsdriehoek (politie, officier van 
justitie en burgemeester) over de samenwerking met FPA Fivoor. Binnenkort verschijnt hierover 
een rapport. Ook spreek ik met een tweetal bewoners over de naar hun opvatting volstrekte 
onaanvaardbaarheid van de voorgenomen plaatsing van het hek op een looproute in Den 
Dolder. 
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